
Referat af ordinær generalforsamling i ”Grundejerforeningen Mejrup Syd” den 26. marts 2014. kl. 19.30. 
 

 

1) Jens Chr. Søgaard valgt som dirigent. Søgaard konstaterede, at generalforsamlingen var varslet rettidigt, at 

generalforsamlingen var lovlig og dermed beslutningsdygtig. 

 

2) Formanden aflagde sin beretning. Beretningen taget til efterretning.  

 

3) Rasmus Bjerre fremlagde det reviderede regnskab, som blev godkendt. I forbindelse med fremlæggelsen spurgte Anders 

Thomsen ind til, om bankrenten grundejerforeningen får for indestående er god nok. Der var enighed om, at det nok var 

vanskeligt at få en bedre rente, men at Holstebro Sparekasse skulle spørges om de kunne ”gøre det bedre”. 

 

4) Der var ingen indkomne forslag til generalforsamlingen. 

 

5) Under fastsættelse af hvor stort et beløb der skal afsættes til vedligeholdelse af veje, pladser og fællesarealer blev det 

besluttet at fastholde de 100.000 kr. til Kaj Bech A/S og de 43.088 kr. til asfaltkontoen.  

 

Det blev ligeledes besluttet at kontingentet til grundejerforeningen skulle forblive 1.400 kr., ligesom budgettet for 

indeværende regnskabsår blev godkendt. 

 

6) Til bestyrelsen blev følgende valgt: 

 

- Ole Elkjær 

- Rasmus Bjerre 

- Frederik Sundtoft 

 

Som suppleanter blev valgt: 

 

1. Suppleant: Ove Mark 

2. Suppleant: Mads Bach 

 

7) Som revisorer blev følgende valgt: 

 

- Jesper Bilgrav 

- Henrik Raahede 

 

Suppleant: Michael Bertelsen 

  

8) Under eventuelt oplyste beboerne på Ravperlen, at man ønskede det beplantede bælte mellem Ravperlen og Spyddet 

bibeholdt. Hvis bæltet blev tyndet yderligere var der direkte udsyn fra husene på Spyddet ind i have mv. til husene på 

Ravperlen. 

 

Anders Thomsen fremlagde et ønske om at man gjorde mere for de grønne områder i grundejerforeningen. Herunder særligt 

at man gjorde noget mod gåsebiller og muldvarper. Det blev i den forbindelse foreslået, at man kunne indhente et fælles 

tilbud, for de som ønsker at sprøjte mod gåsebillerne. Ove Mark oplyste, at man allerede indhentede et sådan tilbud på 

Ravperlen. Et ”muldvarpekorps” som modtog betaling for indfangede muldvarpe blev diskuteret. 

 

Anders Thomsen opfordrede endvidere til at oplyse tilflyttere om hvem der sidder i bestyrelsen, hvornår der er 

generalforsamling i grundejerforeningen og andet. Forslaget positivt modtaget. 

 

Søgaard gjorde bestyrelsen bekendt med, at der ifølge vedtægternes § 12 skulle rundsendes referat fra generalforsamlingen 

til grundejerforeningens medlemmer senest 6 uger efter generalforsamlingen. 

 

Det blev diskuteret om der var tilslutning til en fælles arbejdsdag i forbindelse med vedligeholdelsen af læbæltet ved H.C. 

Andersen. Der var stor opbakning til en fælles arbejdsdag. Der var endvidere stor opbakning omkring bestyrelsens tiltag 

med grundejerforeningens grønne områder. 

 
 


